
P R O T O K Ó Ł   NR  12/07 

z posiedzenia Komisji BudŜetu i Inwestycji 

w dniu 28 grudnia 2007 roku 

 

 

 Posiedzenie odbyło się podczas przerwy w Sesji Rady Gminy. 

 

Obradom przewodniczył Pan Stanisław Gieroń – Przewodniczący Komisji.  

Pan Przewodniczący obrad dokonał otwarcia posiedzenia i powitał członków Komisji. 

 

Lista obecności w załączeniu.  

 

Tematem posiedzenia było zaopiniowanie projektów uchwał: 

− w sprawie zmian w budŜecie gminy Strawczyn na 2007 r., 

− w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz opróŜniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych. 

 

 Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany naniesione do 

projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 r. przedstawionego na 

posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2007 roku. 

W projekcie uchwały zostały zmniejszone dochody i wydatki, jest to spowodowane  

zmianą terminu realizacji projektu „Szkoły Jagiellońskie” w Szkole Podstawowej 

w Chełmcach. Wykonanie tego zadania jest od nas niezaleŜne, w tym roku szkoła 

w Chełmcach tych środków nie otrzyma, termin został przesunięty na przyszły rok, 

w związku z tym te środki są ujęte w dochodach bieŜących przyszłego roku. 

Ponadto remont dachu w Szkole Podstawowej w Korczynie miał być zapłacony ze 

środków gminy, ale są jeszcze środki na Gminnym Funduszu Ochrony Środowiska 

i zadanie będzie sfinansowane z tego Funduszu.  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 

gminy Strawczyn na 2007 r.   

 

Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróŜniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

 

Pani Zdzisława Adamczyk – Kierownik RIT poinformowała - do przetargu na 

usuwanie odpadów z terenu naszej gminy przystąpiły 2 firmy: 

− Przedsiębiorstwo Usługowo – Wywozowe z Oblęgora, które zaproponowało cenę 

za jednorazowy wywóz pojemnika o pojemności 110 L w kwocie 10,70 zł brutto, 

− firma BIO-EKOL z Kielc zaoferowała cenę 7,49 zł brutto za wywóz jednego 

pojemnika 110 L. 

Proponowana jest górna stawka za opróŜnianie jednego pojemnika 110 l - 7,50 zł z 

VAT-em (§ 1 ust. 1 pkt „a”).  

JeŜeli zostanie przyjęta stawka 7,49 zł, właściciele posesji na terenie gminy ponosiliby 

następujące koszty uwzględniając ulgi: 

− dla wszystkich sołectw oprócz Promnika proponuje się bonifikatę 40 % i przy 

stawce 7,49 zł brutto właściciele będą płacić po 4,50 zł brutto za opróŜnienie 

pojemnika, a ulga finansowana przez gminę będzie wynosić 2,99 zł, 

− sołectwo Promnik ma największą ulgę, bo 70 %, zapłaci połowę stawki ustalonej 

dla pozostałych sołectw tj. 2,25 zł brutto, a gmina dopłaci 5,24 zł.   

 

Komisja wnioskuje o przyjęcie górnej stawki opłat w wysokości 7,50 zł z VAT-em 

oraz zaproponowanych rabatów i ulg. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak     Stanisław Gieroń 


